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Referat fra bruger- og pårørenderådsmøde   
Den 25.10.2023 kl. 16.45-18.15 

 

Referat 
Punkter   
1. Afbud: 
 Poul Erik 

Thorkild 
Martin. 

2. Godkendelse af sidste referat fra d. 23.8.23 
 Godkendt. 
3. Godkendelse af dagsorden 
 Godkendt. 
4. Næstformand orienterer. 

  
 - Det var en rigtig god grisefest. 
5. Centerleder orienterer: 

- Personale 
- Beboer 
- Økonomi 
- Tilsyn 
- Sygefravær 
- diverse 

Personale: 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beboer: 
 
Økonomi: 
 
 

Vi har en god rolig og stabil periode omkring personale lige nu og det 
håber jeg forsætter. Jeg har køre MUS samtaler nu og fået en 
fornemmelse af,  hvad vi skal arbejde med det næste år på 
personaledelen.  Jeg laver GRUS( gruppe MUS) med vores afløser sidst i 
oktober.  
Vores seniorjobber Tove er gået på pension og vi får ikke en ny, da det 
ellers ville være en opnormering. Hun var i en ordning som ikke kostede 
plejecentret noget. Vi er ved at finde andre løsninger til at overtage de 
opgaver hun havde.  Hun forsætter som frivillig her i huset og det er vi 
glade for.  
 
Her den 25.10.23 har vi 2 tomme boliger. 
 
Hvis vi holder vores økonomi som nu, så holder vi budgettet og laver en 
lille overskud. Vi går så ikke ind i det nye år med underskud.  
 

Medlemmer: 
- Formand Thorkild Mikkelsen                             
- Næstformand Anja Pedersen  
- Poul Erik Jeppesen 
- Kirsten Hvid Jørgensen 
- Medarbejder: Lene Damgaard  
- Centerleder Birgitte H.  Eskildsen 
- Referent: Birgitte H. Eskildsen 

 

Ældrerådet:  
Dorit Bro Olesen  
97 54 12 54   
bentohdoriy@gmail.com  
Næstformand Martin Haller 
Ditlevsen 51 51 28 03 
familien.ditlevsen@gmail.com  
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Tilsyn: 
 
 
Sygefravær: 
 
 
Diverse:  

Der er udsigt til at klippekort systemet enten bliver halveret eller helt 
forsvinder, hvilket får betydning for vores beboer. (lige nu ½ time /uge til 
vores beboer) – til aktiviteter, gåture, ekstra snakke hos beboerne m.m.. 
Jeg afventer og ser hvad der politisk bliver besluttet.   
 
Vi har haft Brandtilsyn, og det var i orden. 
Og en fint Ældretilsyn, uden anmærkninger, så det er vi glade for ���� 
 
er på 3,38 % 
og de sidste 12 mdr. 4,22% 
 
Klovnen Luni Smil var her d. 5.9.23 og det var en dejlig oplevelse. 
 
Grisefesten d. 27.9.23  gik rigtig godt.  
Maden, musikken og stemningen var helt i top. 
Prisen blev for festen 11.395,- fra arven. 
 
Mortensaften for beboerne bliver afholdt til middag. 
 
Julehyggeaften d. 30.11.23 med generalforsamlingen, bliver den næste 
arrangement med beboer og pårørende.  
 
Julehygge sammen med Dagcentret og deres borger, fredag formiddag d. 
15.12.23, med æbleskiver 
 
Så er der sket lidt på chef niveau i Viborg kommune. 
Karen Margrethe Holdsbjerg-Larsen, som var min leder, er nu blevet 
omsorgschef for pleje og omsorg, så hun har hjemmeplejen og 
plejecentre. 
Der skal nu søges om en ny leder til plejecentrene – Det bliver 
spændende -hvem jeg nu får som leder pr 1.december 2023 
 
Vi har modtaget 2 små scootere efter Facebook opslag og det er vi glade 
for. Indtil videre står de på mit kontor, indtil vi finder et godt sted til 
legetøj.  
 
  

6. Generalforsamling d. 30.11.23: hvor to er på valg – ønsker genvalg? 
Og plan for afholdelse af generalforsamling 
Poul Erik Jeppesen er på valg 
Kirsten Hvis Jørgensen er på valg 
Mangler en suppleant, da Søren Vestergaard er stoppet 
 

 - Thorkild  og Poul Erik vil gerne fortælle om, hvordan det er at arbejde i 
en bruger-pårørende råd 
 
Poul Erik ønsker genvalg 
Kirsten ønsker ikke genvalg.  

7. Der skal søges penge inden 1.jan.2024 om Ønsker til kommende 
arrangementer fra arven. 
År 2023: hvad vi søgte om.  

- Udflugt med beboer til Mini Zoo i maj, ca. 30 -35.000 kr. 
- Sommerfest med musik  i Juni  ca. 10.000 
- Pølsevogn i August. Ca. 5.000 
- Høstfest med musik i September ca. 10.000 
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Og skulle det blive billigere end 60.000 går de tilbage til arven, og kan bruges til 
andre arrangementer. 
Birgitte lavet ansøgningen og der laves regnskab over forbruget.   
 

 Udflugt til Vesterhavet var på  ca: 27.100,- 
Grisefest ca :11.400,- 
Musik til Julehyggeaften- 2000,- 
Så vi har kun brugt 40.000,- ud af de 60.000,- vi søgte om sidst. 
Pga. vi fik desværre ikke afholdt en forårsfest.    
 
Resten går tilbage til arven og vi søge på ny. 
 
Forårsfest: 10.000,-  
Sommerudflugt: 30.000-35.000,- 
Fest efterår med tema: 10.000,- 
Pølsevogn til Royal Run: 5000,- 
 
Der søges igen efter 60.000,- til næste års arrangementer. 
 
 

8. Opsamling på Introduktionsmateriale I fik tilsendt – har i nogle ting/ideer 
jeg skal have med i vores eller have ændret, inden jeg går i gang med 
vores materiale. 

 Materialet er læst og rettet til.  
 

9. EVT. 
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